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Abstract (en)
Device for placing a tool-carrying frame (12) on the rails (16) of a track (3), with a scanning member (27) which scans a rail, in which arrangement
the tool-carrying frame (12) having flanged wheels (15) is linked by drives (13, 14) to the machine frame (4) of a track-laying machine movable on
tracks and can be locked in an inoperative position. The scanning member (27) is arranged in the radial plane (55) of at least one flanged wheel
(15) at least during the operation for placing the tool-carrying frame (12) on the rails (16) and is connected to a hydraulic control system (51) for
interrupting the loading of the transverse-displacement drive (14) and/or is designed for the transmission of an acoustic or optical signal. <IMAGE>

Abstract (de)
Vorrichtung zum Eingleisen eines Werkzeugrahmens (12) auf die Schienen (16) eines Gleises (3), mit einem eine Schiene abtastenden Tastorgan
(27), wobei der Spurkranzräder (15) aufweisende Werkzeugrahmen (12) durch Antriebe (13,14) am Maschinenrahmen (4) einer gleisverfahrbaren
Gleisbaumaschine angelenkt sowie in einer Außerbetriebstellung arretierbar ist. Das Tastorgan (27) ist zumindest beim Eingleisvorgang in
der Radialebene (55) wenigstens eines Spurkranzrades (15) angeordnet und steht mit einer Hydrauliksteuerung (51) zur Unterbrechung der
Beaufschlagung des Querverschiebeantriebes (14) in Verbindung und bzw. oder ist zur Abgabe eines akustischen bzw. optischen Signals
ausgebildet. <IMAGE>
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